
Zápis z jednání Komise pro mládež, tělovýchovu a sport 
 
Datum: 01.11.2017 
 
Účast:dle prezenční listiny. Komise je usnášeníschopná, přítomno 9 členů z 11 členů  
 
Omluveni:      Petr Větrovský, Jakub Hušek 
  
Hosté:     Ing. Lea Enenkelová, Jiří Wimmer  
 
Koordinátor:  Dagmar  Janoušková 
 
Program: 
 

1. Schválení programu jednání 

2. Jednání o individuální žádosti o dotaci subjektu CK Příbram, z.s. 

 
 
Průběh jednání: 
 
Ad 1) schválení programu:  
              KMTS schvaluje program dnešního jednání   - hlasováno pro: 9 
                                                                                                        proti: 0 
                                                                                                 zdržel se: 0 
 
Ad 2) Jako host pozván k jednání p. Jiří Wimmer, předseda CK Příbram, z.s.. P. Wimmer seznámil 
členy komise s aktuální situací v CK Příbram, z.s.. Důvodem pro podání žádosti o individuální dotaci je 
nárůst mládežnických členů klubu v roce 2017 a s tím související zvýšené náklady na pronájem 
sportovišť. Klubu se v roce 2017 zvýšily se také náklady spojené s větší účastí některých členů klubu 
v mezinárodních soutěžích.   
 
KMTS navrhuje schválit žádost o individuální dotaci subjektu CK Příbram, z.s.,ve výši 100.000,00 Kč.  
         
Hlasování: 
pro: 8 
proti: 0 
zdržel se: 1 
 
 
 
 
 
Datum: 02.11.2017 
Zapsal: Dagmar Janoušková 
Podpis: 
 
Schválil: Mgr. Josef Strejc  
Podpis: 

 


